
La Garrotxa estudia millorar la recollida i cust�dia d'animals

Posen sobre la taula que a vegades s�n els alcaldes els que han de recollir

i alimentar els gossos abandonats

El president del Consell Comarcal de la Garrotxa, Santi Reixach (JuntsxCat

[https://www.diaridegirona.cat/tags/junts-per-catalunya.html]), ha anunciat la presentaci� d'una proposta al

Consell d'Alcaldes per a l'ampliaci� i millora del refugi d'animals dom�stics Can Mali, a Olot. Reixach va informar

que ha mantingut reunions amb el director del refugi d'animals, David Serramitjana, amb la voluntat de millorar el

refugi de Can Mali i tamb� millorar el servei de recollida. Va recordar que han demanat ajut al Pla ònic d'Obres i

Serveis

Reixach va plantejar que durant l'estiu vinent el Consell Comarcal podria fer una inversi� impor tant en la millora

del refugi. Tamb� va anunciar que el director de la gossera anir� a una reuni� d'alcaldes per tal de recollir les

peticions dels ajuntaments referents a la recollida i cust�dia d'animals dom�stics.

El president del Consell Comarcal de la Garrotxa va informar de les intencions del Consell de Presid�ncia en

l'aprovaci� de la delegaci� de compet�ncies dels ajuntaments al Consell Comarcal en la recollida i cust�dia

d'animals. La donaci� de coneixement va tenir lloc en un dels �ltims plens del Consell Comarcal. L'acord va ser

pres per unanimitat.

En el torn d'intervencions, el por taveu de la CUP [https://www.diaridegirona.cat/tags/cup.html], Llu�s Riera, va

apuntar la necessitat de millorar el sistema de recollida i millorar el refugi d'animals. ÇS'hauria de comen�ar a

plantejar una inversi� a l'espai existent o pensar en un espai nouÈ, va considerar.

Riera va demanar una ref lexi� sobre el dest� dels animals dom�stics i va considerar la possibilitat de fer

campanyes per incentivar les adopcions i les vacunacions. Va posar sobre la taula la possibilitat de sancionar

els abandonaments.

El representant del PSC [https://www.diaridegirona.cat/tags/psc.html], Josep Guix, va valorar la possibilitat

d'adoptar mesures destinades a reduir l'apor taci� econ�mica dels ajuntaments al servei. Va demanar

campanyes de sensibilitzaci� per evitar els abandonaments i fomentar les adopcions. Guix va valorar la

possibilitat de fer una ampliaci� de les actuals instalálacions i va recordar que s�n propietat del Consell Comarcal

de la Garrotxa des del 2014.



Miquel Rever ter (ERC [https://www.diaridegirona.cat/tags/erc.html]) va reclamar la millora del servei. Va

testimoniar el fet que Ça vegades �s l'alcalde el que ha de recollir el gosÈ. Hi havia un gos abandonat que corria

per Castellfollit de la Roca, localitat d'on �s alcalde, i ell el va recollir i mantenir uns dies f ins que se'l van endur al

refugi d'animals.

Va considerar que es pot comprendre que un alcalde hagi de recollir un gos, per� va avisar del perill que pot

representar la recollida per par t d'un ve�.

Font del document:

https://www.diaridegirona.cat/comarques/2020/03/22/garrotxa-estudia-millorar-recollida-custodia/1035587.html?utm_sou

rce=rss


